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Oœwiadczenie skierowane do prezesa Rady Ministrów Donalda Tuska

Szanowny Panie Premierze!
Pragnê wyraziæ wielk¹ radoœæ i satysfakcjê w zwi¹zku z dzia³aniami pana rz¹du, a w szczególnoœci uz-

nanie dla minister zdrowia, pani Ewy Kopacz, wiceministra Jakuba Szulca, senatorów: pani Marii Pañ-
czyk-Pozdziej, pana przewodnicz¹cego senackiej Komisji Zdrowia W³adys³awa Sidorowicza, senatora
Micha³a Ok³y, senatora Rafa³a Muchackiego, senatora Stanis³awa Bisztygi, senatora Piotra Gruszczyñ-
skiego, senatora Andrzeja Grzyba, senatora Marka Konopki, senatora Zbigniewa Meresa, senatora Lesz-
ka Piechoty, senatora Janusza Sepio³a, senatora Jacka Swakonia, senatora Andrzeja Szewiñskiego,
senatora Ryszarda Góreckiego, senatora Henryka WoŸniaka, senatora Zbigniewa Paw³owicza, senatora
Andrzeja Misio³ka, pos³ów: Jaros³awa Gowina, Katarzyny Matusik-Lipiec, Ireneusza Rasia, £ukasza Gi-
ba³y i œwiêtej pamiêci Zbigniewa Wassermanna, a tak¿e radnych miasta Krakowa, na czele z przewodni-
cz¹c¹ Ma³gorzat¹ Radwan-Ballad¹, i radnych województwa ma³opolskiego, na czele z wicemarsza³kiem
Wojciechem Kozakiem – wszyscy oni konsekwentnie wspierali moj¹ inicjatywê maj¹c¹ na celu uzyskanie
dotacji bud¿etowej dla Uniwersyteckiego Szpitala Dzieciêcego w Krakowie Prokocimiu. Nie mo¿na zapom-
nieæ równie¿ o bardzo aktywnym poparciu, jakiego udzieli³ nam Jego Eminencja ksi¹dz kardyna³ Stani-
s³aw Dziwisz.

Efekt tych trwaj¹cych przez ostatnie trzy lata starañ uwa¿am za bardzo zadowalaj¹cy. Uniwer-
syteckiemu Szpitalowi Dzieciêcemu w Krakowie Prokocimiu przyznano z bud¿etu 201 milionów
361 tysiêcy z³ w ramach dotacji na przebudowê i modernizacjê obiektu. Ten fakt niezmiernie mnie
cieszy. Chcia³bym z tego miejsca panu premierowi i wszystkim, którzy rozumiej¹ priorytetowe po-
trzeby – sprawy jak¿e wa¿ne dla ratowania ¿ycia i zdrowia dzieci – oraz wszystkim tym, którzy oka-
zali swoj¹ ¿yczliwoœæ, bardzo podziêkowaæ. Dziêkujê!

Trzy lata usilnych starañ – zakoñczonych sukcesem. Nie mo¿na w kilku zaledwie s³owach podsu-
mowaæ ogromu wysi³ków, setek rozmów, wielu spotkañ, które przynios³y upragnione efekty. Dziêki
temu wszystkiemu osi¹gn¹³em cel, o który zabiega³em jeszcze jako przewodnicz¹cy Rady Miasta
Krakowa i który przyœwieca³ mi podczas kampanii wyborczej do Senatu w 2007 r. – kampanii dla
mnie zwyciêskiej. Tak¿e dzisiaj czujê siê zwyciêzc¹, gdy¿ sprawa uzyskania dotacji dla szpitala
w Prokocimiu by³a g³ównym celem mojego programu wyborczego.

Przypomnê, ¿e budowê szpitala w Prokocimiu prowadzono etapami od lat szeœædziesi¹tych. Œrodki
na ten cel pochodzi³y z dotacji rz¹du USA, nastêpnie sponsorem szpitala zosta³a amerykañska fundacja
Project Hope. Dziêki jej wsparciu kontynuowano rozbudowê szpitala, pozyskiwano nowoczesne wypo-
sa¿enie oraz szkolono lekarzy i pielêgniarki w wiod¹cych oœrodkach medycznych na œwiecie. Pomoc
strony amerykañskiej zakoñczy³a siê w 1995 r., kiedy szpital uznano za wystarczaj¹co samodzielny.

Tak wa¿ny cel, jakim jest ratowanie ludzkiego ¿ycia i zdrowia, sta³ siê priorytetem w aspekcie corocz-
nej realizacji wieloletniego planu finansowania inwestycji.

Raz jeszcze dziêkujê wszystkim, którzy wsparli mnie w moich staraniach maj¹cych na celu przyzna-
nie dotacji szpitalowi w Prokocimiu – miejscu, gdzie codziennie ratuje siê ¿ycie i zdrowie naszych dzieci
i gdzie, jak g³osi maksyma szpitala, dobro dziecka jest najwy¿szym dobrem. Panie Premierze, jeszcze raz
bardzo panu dziêkujê.
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